
 
 
MONDELINGE VRAGEN / VRAGENUURTJE ex artikel 38 Reglement van Orde 

 
Gericht aan GS/gedeputeerde Poepjes 

 

Vraag / Vragen 1. Wat is de reden dat het Friese Breedbandfonds nog 
steeds niet operationeel is? 

 

 2. In Overijssel is een soortgelijk initiatief voor het 
versneld aanleggen van breedbandinfrastructuur 
opgezet. Daar heeft men onlangs, na een evaluatie, 
besloten de voorwaarden van het fonds aan te 
passen. Hoe neemt u de bevinding uit de evaluatie 
van Overijssel mee bij het in de markt zetten van het  
aanbod van Fryslân om initiatieven voor de aanleg 
van breedbandinfrastructuur te stimuleren? 

 

 3. Garantstelling door de markt of door gemeenten blijkt 
in de praktijk uiterst moeizaam. Maar het maakt wel 
een belangrijk onderdeel uit van de voorwaarden 
waaronder de provincie aansluitsubsidie en leningen 
verstrekt. Hoeveel Friese gemeenten en/of 
marktpartijen hebben zich tot nu toe bereid getoond 
om een garantstelling af te geven ten gunste van een 
sluitende businesscase? 

 

 4. Wat is uw verwachting van de 42 lopende initiatieven 
die nu bekend zijn. Zullen die daadwerkelijk tot 
uitvoering  komen als het aanbod van de provincie 
onder de nu bekende voorwaarden in de markt wordt 
gezet? Waar baseert u dat op? 

 

 5. Naar aanleiding van onze vragen over het aanleggen 
van breedbandinfrastructuur naar scholen in het 
basis en voortgezet onderwijs zegt u dat scholen 
mogelijk al over een jaar over snel internet kunnen 
beschikken. U wilt zich daarvoor inzetten. In de 
antwoorden op de vragen zegt u dat scholen kunnen 
meeliften op in gang gezette initiatieven. Maar geen 
daarvan heeft al een sluitende financiering. Waarop 
doelt u als u zegt dat u zich zult inspannen om 
scholen te voorzien van snel internet? Welke nieuwe 
actie gaat u daarvoor ondernemen? 
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